

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXIX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

tumultum mouens, primo summotus a republica; mox consularibus armis auctore senatu circa Thurios oppressus est. In cæpto pari similis fortuna Milonis fuit; qui Compsam in Hirpinis oppugnans, iactusque lapide, tum P. Clodio, tum patriæ, quam armis petebat, pœnas dedit; vir iniques, & ultra sortem temerarius. Quatenus autem aliquid ex omissis peto, notetur inmodica & intempestiua libertate vsos aduersus C. Cæsarem, Marcellum Epidium, Flauumque Cæsetium trib. pleb. dum arguunt in eo regnî voluntatem, pœne vim dominationis expertos. In hoc tamen sæpe laceßiti principis ira excussit, vt censoria potius contentus nota, quam animaduersione dictatoria, summo-
ueret eos a republica, testareturque esse sibi miserrimum, quod aut natura sua ei cedendum foret, aut minuenda dignitas. Sed ad ordinem reuertendum est.

CÆ. LXIX. Iam & Dolabella in Asia C. Trebonium consularem, cui succedebat, fraude deceptum, Sinyenæ occiderat, virum aduersus merita Cæsaris ingratißimum participemque cadis eius, a quo ipse in consulare profectus fastigium fuerat: & C. Cassius, acceptis a Statio Murco & Crispo Marcio, prætoris viris imperatoribusque, præualidis in Syria legionibus, inclusum Dolabellam, qui præoccupata Asia in Syriam peruenerat, Laodiceæ, expugnata ea vrbe, ceperat; ita tamen, vt ad
 idum